Confucius Institute at San Francisco State University
The Confucius Institute at San Francisco State University (CI at SF State) was established as the first home of the Confucius Institute in Western United States on April 15, 2005 and was formally inaugurated on February 15, 2006, in response to the increasing need for learning Chinese in the United States. 
The partner institution in China is Beijing Normal University. CI at SF State has devoted every effort to encourage the growth of Chinese language programs in Northern California, and persisted in its commitment to developing and supporting Chinese language teaching, teacher training, and outreach and exchange. We have worked together with our partners to provide more opportunities for Chinese language learners and teachers at all level of education. 

We have developed an activity plan which sets out to establish new courses in Chinese, creating new second language acquisition materials, training Chinese teachers and developing new curricula, developing textbook and teaching resource center, and promoting teaching credential programs. Major activities include Mandarin courses, teacher training programs, Chinese Language Bridge Cup Contests for K-12 Students, Chinese Bridge-Chinese Proficiency Competition for College Students, Summer Camps, seminars/conferences, community activities, and Chinese cultural events. SF State sees the CI as one of the important strategic opportunities to enhance its Chinese language learning and instruction, reach out to and serve the communities in Northern California and beyond, contribute to its goal of internationalization.

Confucius Institute Headquarters/Hanban has been working harder to support Chinese language and culture programs all over the world by establishing Confucius Institutes (CIs) and Confucius Classrooms (CCs). Through the joint efforts and cooperation between Hanban and CI/CC host countries, 322 CIs and 369 CCs were established in 96 countries by the end of 2010.  According to Madam Xu Lin, Director General of Hanban, who made a speech at 2011 US Confucius Classroom Conference in San Francisco on April 16, 2011, there were 269 CCs located in 31 states in the U.S., which makes the U.S. the host country of the largest number of CCs. There are mainly three categories of CCs:

1) CCs affiliated to Confucius Institute;

2) CCs under cooperation with individual state department of education, such as 


the SDOE of North Carolina, Oregon and Delaware;

3) CCs under cooperation with Asia Society and College Board.
CI at SF State got approval by Hanban on February 12, 2011 to establish two CCs in Northern California: Confucius Classroom at Cornerstone Academy, in San Francisco and Confucius Classroom at Western Sierra Collegiate Academy, in Rocklin, CA. These two CCs are affiliated to CI at SF State, which will host Inauguration Ceremony respectively:

· Tuesday, September 27, 10:00 AM-12:00 PM


CC at Cornerstone Academy

801 Silver Avenue


San Francisco, CA 04134

· Friday, October 28, 4:00 PM – 5:00 PM


CC at Western Sierra Collegiate Academy


660 Menlo Drive



Rocklin, CA 95765

旧金山州立大学孔子学院

旧金山州立大学孔子学院作为美国西部地区首家孔子学院，成立于2005年4月15日，于2006年2月15日正式揭牌运行。历年来，我们与合作院校北京师范大学及本校教育学院、人文学院和继续教育学院通力合作，联合当地学区、教育行政部门、各教育文化机构和众多关心热爱中文教育的各界人士，开设各级中国语言文化课程、主办旧金山湾区中小学生汉语桥杯比赛、北加州地区大学生汉语桥汉语言能力竞赛、为本地中文教师提供专业培训系列讲座和暑期培训班课程、组织青少年中国语言文化夏令营、开办暑期中文班、举办汉语水平考试YCT/HSK、推介中文教材及教学参考资料、为学区/社区提供咨询服务并支持其中文教育及文化活动，积极推动中美中文教学研究与交流。

为了更好更广泛地推动各地中小学中文教学和中美文化交流，增进中美人民友谊，根据实际需要，汉办大力提倡与支持在中小学建立孔子课堂，截止2010年底，各国已建立322所孔子学院和369个孔子课堂，发布在96的国家和地区。据汉办主任许琳女士在2011年4月16日全美孔子课堂会议介绍，孔子课堂发展很快，已在34给国家和地区成立了500多个孔子课堂，其中在美国31个州建立了269个孔子课堂，占总数的50%。 

孔子课堂目前有三种类型：一是孔子学院所下设孔子课堂；二是州教育厅下设孔子课堂；三是与亚洲协会、大学理事会合作建设孔子课堂。旧金山州大孔子学院2011年2月12日获得汉办批准，在北加州地区成立首批两个孔子课堂：“基石学校孔子课堂” (Confucius Classroom at Cornerstone Academy, in San Francisco) 和“西塞拉学校孔子课堂”(Confucius Classroom at Western Sierra Collegiate Academy, in Rocklin, CA)。两个孔子课堂的揭牌仪式定为：
· 9月27日10:00 AM-11:00 AM


基石学校孔子课堂

801 Silver Avenue


San Francisco, CA 04134

· 10月28日 4:00 PM – 5:00 PM


西塞拉学校孔子课堂


660 Menlo Drive


Rocklin, CA 95765

